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گل محمدی: هر تیمی به پرسپولیس بخورد، کار سختی دارد
س�رمربی پرس�پولیس می گوید مهم نیس�ت تیمش در مرحله بعد لیگ قهرمانان 

آسیا با چه تیمی دیدار کند.
یحیی گل محمدی، سرمربی پرسپولیس بعد از صعود تیمش به مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان آسیا به عنوان صدرنشین با برتری ۴ بر ۲ مقابل الریان اظهار کرد: قبل از اینکه راجع به 
بازی صحبت کنیم، جا دارد از مسئولان برگزاری مسابقات و فدراسیون فوتبال هند و مردم خوب 
این کشور تشکر کنم چرا که میزبانی خوبی از ما انجام شد و برای آن ها آرزوی موفقیت دارم. وی 
درباره این دیدار گفت: توانستیم با امتیاز خوب و مقتدرانه راهی مرحله بعد شویم. زحمات زیادی 
برای این موفقیت کشیده شد. از همه کسانی که زحمت کشیدند از مسئولان باشگاه تا حمایت 
هواداران و رسانه ها تشکر می کنم. بازیکنان ما با وجود تمام مشکلات مردانه جنگیدند و برای شادی 
دل هواداران جانفش��انی و ایثار کردند و در این ش��رایط آب و هوایی، مشکلات زیادی را متحمل 
شدند و با تمام وجود به میدان رفتند. سرمربی پرسپولیس خاطرنشان کرد: به نظرم بازی خوبی 
بود. تعداد گل زیادی رد و بدل شد. هر کسی که این دیدار را دید، لذت برد. خیلی خوب توانستیم 
بازی را به جریان در بیاوریم و بازی فعال و پویا انجام دا3دیم. از نظر فنی از تیم حریف بهتر بودیم. 
ان شاء الله همین روند را در لیگ قهرمانان اسیا و لیگ برتر ایران داشته باشیم. گل محمدی درباره 
احساسش به عنوان سرمربی تیمی که در مرحله گروهی صدرنشین شد، گفت: هدف اولمان در 
شروع مسابقات این بود اما به رقیبمان در مرحله بعد فکر نمی کنیم. تیمی که می خواهد قهرمان 
آسیا شود، باید با رقبای قدرتمندی رو به رو شود. هر تیمی که با ما دیدار کند، بازی سختی مقابل 
پرسپولیس خواهد داشت. ما به مراحل بالاتر فکر می کنیم. وی درباره افزایش شناخت مردم هند 
از پرسپولیس با برگزاری این مسابقات در کشور هند گفت: باعث خوشحالی ما است که طرفداران 
خوبی در هند پیدا کردیم. همیشه روابط دو کشور صمیمانه و دوستانه بوده است. از لحاظ فرهنگی، 
مش��ترکات زیادی داریم و فوتبال هم به این مسئله کمک می کند و دوستی و صلح و صفا در دو 
کش��ور بیشتر می ش��ود. خاطرات خوبی در این ۱۹ روز داشتیم و ان شاءالله دوباره سفر دیگری به 

هند داشته باشیم.

جام جهانی و انتخابی المپیک شیرجه؛

اعلام برنامه زمانبندی مسابقات تیم ایران در توکیو
برنامه ملی پوش�ان ش�یرجه ایران در مس�ابقات جام جهان�ی و انتخابی المپیک 

شیرجه توکیو اعلام شد.
ش��یرجه و واترپلو، تیم ملی ش��یرجه ایران برای حضور در مس��ابقات جام جهانی شیرجه و 
انتخابی المپیک روز گذشته )سه شنبه( عازم کشور ژاپن شد. مجتبی ولی پور و حمید کریمی 
دو شیرجه روی اعزامی ایران به این مسابقات هستند تا علاوه بر رقابت با حریفان خود برای 
کس��ب سهمیه المپیک تلاش کنند. مجتبی ولی پور اولین نماینده ایران در این مسابقات روز 
سوم )۱3 اردیبهشت ۱۴۰۰( در سکوی ۱۰ متر با رقبای خود به رقابت خواهد پرداخت. جام 
جهانی و رقابت های انتخابی المپیک ش��یرجه ۱۱ الی ۱۷ اردیبهشت سال ۱۴۰۰ به میزبانی 

شهر توکیو برگزار می شود.
برنامه شیرجه روهای ملی پوش ایران در مسابقات جام جهانی شیرجه – ژاپن:

روز سوم ۱3 اردیبهشت 
ساعت ۸:3۰ به وقت تهران – مرحله مقدماتی سکوی ۱۰ متر-    مجتبی ولی پور

روز پنجم ۱۵ اردیبهشت
۵:3۰  به وقت تهران – مرحله مقدماتی تخته 3 متر-  مجتبی ولی پور- حمید کریمی

اس��امی ش��یرجه رو های اعزامی به مس��ابقات جام جهانی ش��یرجه و انتخابی المپیک – 
توکیو:

   *  مجتبی ولی پور
  *   حمید کریمی

  *  محمدرضا شکول  )مربی(
  *  شهنام نظرپور )مربی(

سرمربی تیم ملی تیروکمان:

تمرینات کمانداران بر اساس نتایج اردوی ترکیه 
دنبال می شود

سرمربی تیم ملی تیروکمان در بخش ریکرو تاکید دارد که تمرینات اردونشینان این تیم 
بر اساس نتایج اردوی ترکیه و نقاط ضعف و قوت شناخته شده در آن دنبال می شود.

بهزاد پاکزاد  در مورد شرایط  تیم ملی تیروکمان و کمانداران ریکرو این تیم گفت: نهمین 
مرحله اردوی آماده س��ازی این تیم برای حضور در رقابت های گزینش��ی المپیک در سایت 
تیروکمان در حال برگزاری اس��ت. کمانداران حاضر در اردو از نظر بدنی به  ش��رایط آمادگی 
مطلوبی رس��یده اند.  وی اش��اره به اردوی مشترک برگزار شده در ترکیه داشت و خاطرنشان 
کرد: این اردو که با حضور نمایندگان ۵ کشور اروپایی برگزار شد، کمک کرد تا بتوانیم نقاط 
ضعف و قوت کمانداران را شناسایی کرده و برنامه ریزی تمرینات را براساس آنها انجام دهیم.  
س��رمربی تیم ملی ریکرو با تاکید بر اینکه تلاش این اس��ت تا کمانداران به خودباوری لازم 
برسند، تصریح کرد: این گونه عملکرد آنها در جریان تمرینات و مسابقات هماهنگ و یکنواخت 

می شود و در مسابقات آینده با آرامش بیشتری تیر خواهند زد.

سرپرست جدید مجموعه های اسکی دیزین و شمشک 
منصوب شد

علی عمیم در حکمی به عنوان سرپرس�ت مجموعه های اسکی دیزین و شمشک 
منصوب شد.

طی حکمی از س��وی حس��ن کریمی مدیرعامل و رییس هیات مدیره شرکت تجهیز و نگه 
داری اماکن ورزش��ی، علی عمیم به عنوان سرپرس��ت مجموعه های اسکی دیزین و شمشک 
منصوب ش��د. گفتنی است پیش از این حمیسی عهده دار این مسئولیت بود که به تازگی در 

حکمی به عنوان نایب رییس فدراسیون تیراندازی منصوب شده است.

رقابتهای آنلاین قهرمانی جهان؛

پومسه روهای ایرانی موفق به کسب ۱۱ مدال طلا، 
نقره و برنز شدند

ب�ا پایان قض�اوت های مرحل�ه فینال مس�ابقات آنلای�ن قهرمانی جه�ان ۲۰۲۱، 
پومس�ه روهای کش�ورمان در دو بخش تیم ملی و آزاد موفق به کسب ۱۱ مدال طلا، 

نقره و برنز شدند.
مرحله اول مسابقات قهرمانی جهان پومسه به صورت آنلاین با حضور ۴۸۶ پومسه رو از ۴۹ کشور 
طی روزهای ۸ فروردین تا ۸ اردیبهشت ماه برگزار شد. در این مرحله از مسابقات در بخش تیم ملی 
پومسه روهای رده نوجوانان و همچنین در بخش آزاد نوجوانان و تیمی )خانواده و دو نفره( حضور 
داشتند و به اجرای فرم پرداختند. با پایان قضاوت مرحله فینال این دوره از رقابت ها، ملی پوشان 
نوجوان پومسه کشورمان موفق به کسب ۲ مدال طلا توسط فاطمه رفیعی و یاسمن لیموچی، یک 
مدال نقره توسط یاسین زندی و یک مدال برنز توسط امیرحسین باسامی شدند. در بخش آزاد نیز 
3 مدال طلا توسط خانواده های حاتمی و موسی نیا، 3 نقره توسط تقی پور و خانواده های برزگری و 
نظری و یک برنز توسط صداقت بدست آمد. هدایت این نفرات در بخش پسران، برعهده حسینعلی 
نظری به عنوان سرمربی و سیدحسین موسی نیا و حمید نظری به عنوان مربی است. در بخش 

دختران نیز پریسا خانی سرمربیگری این نفرات را برعهده دارد و نسترن ملکی مربی تیم است.

داور بانوی ایرانی عضو هیات ژوری لیگ جهانی کاراته شد
بانوی داور کاراته ایران برای دومین بار متوالی به عنوان مدیر تاتامی و عضو هیأت 

ژوری در رقابتهای لیگ جهانی کاراته حضور خواهد داشت.
دومین مرحله از رقابتهای لیگ جهانی کاراته در س��ال ۲۰۲۱ که آخرین ایستگاه در مسیر 
کس��ب امتیاز ورودی المپیک محسوب می ش��ود از روز جمعه با حضور ۷۴۰ کاراته کا از ۸۷ 
کشور به میزبانی پرتغال ر شهر لیسبون آغاز می شود. نکته مهم اینکه برای دومین بار متوالی 
المیرا گوزل زاده به عنوان مدیرتاتامی و عضو هیأت ژوری در این دوره از مسابقات حضور دارد.  
عصر  سمینار توجیهی و هماهنگی داوران با حضور نزدیک به ۱۰۰ داور از کشورهای مختلف 
در هتل »الیسیپو اروینته« شهر لیسبون و با حضور، اعضای شورای داوران فدراسیون جهانی 
برگزار و در پایان از س��وی »خاویر اسکالانته« رئیس کمیته داوران WKF، مدیران تاتامی و 
اعضای هیأت ژوری این دوره از مسابقات انتخاب و معرفی شد که حضور بانوی ایرانی در بین 

نفرات منتخب برایی دومین بار جلب توجه می کرد.

تیم فوتبال تراکتور موفق شد با دو گل محمد 
عباس زاده برابر ش�ارجه صدرنش�ین به برتری 

برسد.
تی��م فوتبال تراکتور در شش��مین دی��دار خود در 
مرحله گروهی لیگ قهرمانان آس��یا از ساعت ۲۲:3۰ 
در امارات به مصاف الش��ارجه رفت که این دیدار در 
پایان نیمه نخست با پیروزی دو بر صفر نماینده ایران 
همراه ش��د ت��ا تراکتور گام بزرگ��ی را برای صعود به 
مرحل��ه بعد بردار و منتظر بازی ه��ای دو گروه دیگر 

منطقه غرب آسیا باشد.
گل های تراکتور را محمد عباس زاده در دقیقه ۷ و 

۶۶ به ثمر رساند.
نیمه نخست بازی با نمایش هجومی  تراکتور شروع 
شد و شاگردان رسول خطیبی خیلی زود و در همان 
دقیقه ۷ موفق به باز کردن دروازه حریف شدند. پرس 
موفق بازیکنان تراکتور توسط نریمان جهان با پاس او 
به عباس زاده همراه ش��د تا گل نخس��ت بازی توسط 
تراکتوری ها به ثمر برس��د.   پس از این گل، الشارجه 
برای دقایقی توپ و میدان را در اختیار گرفت و سعی 
کرد با انداختن توپ های بلند پشت مدافعین کناری 
تراکتور، راهی برای نزدیک ش��دن به دروازه تراکتور 
پی��دا کنند اما موفق نبودن��د. در دقیقه ۱۷، تراکتور 
می توانس��ت روی یک ضدحمله به گل دوم برسد اما 
توپی که ایمانی به رزاق پور رساند، با شوت محکم این 
بازیکن همراه شد که از بالای دروازه به بیرون رفت.

در ادام��ه باز هم این تراکتور ب��ود که تا دقیقه ۲۵ 
ت��وپ و میدان را در اختیار داش��ت و س��عی کرد با 

حملات مس��تمر، دروازه نماینده ام��ارات را برای بار 
دوم ب��از کند. در حالی که تراکتور برای رس��یدن به 
گل دوم تلاش می کرد، جدی ترین موقعیت ش��ارجه 
در دقیقه ۲۸ روی یک ضربه ایستگاهی و ارسال کایو 
به وجود آمد که اخباری با پا توپ را برگشت داد. در 
دقیق��ه 3۰ و کار ترکیبی بازیکنان تراکتور روی یک 
ضربه ایستگاهی، توپ را در پشت محوطه جریمه به 
نریمان جهان رس��اند که شوت این بازیکن با برخورد 
به مدافع الشارجه مقابل بابایی قرار گرفت که شماره 

۹ تراکت��ور برای ب��ار دوم دروازه حریف را باز کرد اما 
داور ای��ن گل را مردود اعلام کرد و خطای آفس��اید 

بابایی را گرفت.
در دقیقه 3۶ این دیدار، الشارجه در پشت محوطه 
جریم��ه تراکتور صاحب موقعیت ش��د که ضربه کایو 
ب��ه صورت بابایی برخورد ک��رد که همین امر موجب 
مصدومی��ت مهاجم تراکتور ش��د. در ادامه تلاش دو 
تیم ب��رای زدن گل کافی نبود و ش��اگردان خطیبی 

نیمه نخست را پیروز به رختکن رفتند.

نیمه دوم
دو تیم با انجام تغییراتی وارد زمین شدند. الشارجه 
دو تغیی��ر و رس��ول خطیبی با به میدان فرس��تادن 
تیم��وری به ج��ای بابایی، با یک تغیی��ر وارد میدان 
شدند. تغییرات تیم اماراتی باعث شد تا آن ها در ۲۰ 
دقیق��ه ابتدایی بازی را در دس��ت بگیرند و به دنبال 
جبران گل باش��ند اما بی دقت��ی در پاس ها و ضربات 
آخر باعث ش��د ت��ا دروازه اخباری ب��ه صورت جدی 

تهدید نشود.
در حالی که عبدالعزیز، سرمربی حریف با به میدان 
فرس��تادن بازیکنان اصلی خود مانند س��الم صالح و 
شکوروف به دنبال گل تساوی بود، این تراکتور ایران 
بود که موفق ش��د روی یک ضدحمله اختلاف را دو 
برابر کند. کرنر شارجه در دقیقه ۶۶ برگشت داده شد 
و ایمانی با پاس��ی بلند، نریمان جهان را صاحب توپ 
کرد و او با حرکتی س��رعتی به داخل محوطه جریمه 
ش��ارجه رفت و با پاس��ی در ع��رض، دروازه خالی را 
مقابل عباس زاده قرار داد تا او گل دوم خود و تیمش 

را به ثمر برساند.
بعد از ای��ن گل و به مدت ۱۵ دقیقه تراکتور عقب 
کش��ید و خطیبی نیز در این راستا تغییراتی را مثل 
به زمین فرس��تادن اس��دی در ترکیب تیمش انجام 
داد. ب��ا وجود حملات ش��ارجه در ۱۰ دقیقه پایانی، 
این تیم نتوانس��ت اخت��لاف را کمتر کند تا با دو گل 
برابر تراکتور شکست بخورد و شاگردان خطیبی تنها 
تیم بدون باخت مرحله گروهی در منطقه غرب لقب 

بگیرند.

مس�ابقات جهانی پارادوچرخه سواری آخرین 
مرحله کسب سهمیه پارالمپیک توکیو در حالی 
از روز یکشنبه ۱۲ اردیبهشت  در بلژیک برگزار 
می شود که هنوز ویزا برای تنها نماینده اعزامی 

ایران به این  مسابقات صادر نشده است.
مهدی محم��دی ، اظه��ار کرد: مس��ابقات جهانی 
پارادوچرخ��ه س��واری آخری��ن مرحله برای کس��ب 
س��همیه پارالمپیک از روز یکشنبه ۱۲ اردیبهشت در 

ماده جاده در بلژیک برگزار می شود.
وی گفت: برای اعزام به این مسابقات تمام مقدمات 
کار توس��ط فدراسیون دوچرخه س��واری با همکاری 
کمیت��ه ملی پارالمپیک انجام ش��ده و قرار بر این بود 
در صورت صدور ویزا از سوی سفارت بلژیک امروز به 
همراه مربی ام عازم مسابقات شویم که متاسفانه هنوز 

ویزا صادر نشده است.
وی درب��اره وضعی��ت خود ب��رای ش��رکت در این 
مس��ابقات، گفت: در این مس��ابقات کسب مدال برای 
من مهم نیس��ت و تنه��ا به دنبال ثب��ت امتیازاتم در 
رنکینگ جهان هس��تم تا جواز حض��ور در بازی های 
پارالمپیک توکیو را کس��ب کن��م. در حال حاضر نیز 
برای شرکت در این مسابقات از شرایط آمادگی خوبی 

برخوردارم.

تنها نماینده پارادوچرخه س��واری گفت: اگر نتوانم 
به این تورنمنت اعزام شوم سهمیه را از دست خواهم 

داد.
وی خاطرنش��ان کرد: چون در کلاس خود در آسیا 
اول هس��تم و در جاکارتا نیز در ماده پیست به مدال 
برنز دست یافتم، کمیته ملی پارالمپیک موافقت کرده 
که جزء گروه چهارم به توکیو اعزام شوم، البته این در 
صورتی امکانپذیر است که در مسابقات جهانی بلژیک 

شرکت کنم.
محمدی در پایان افزود: نزدیک به ۳ س��ال اس��ت 
که برای کس��ب س��همیه تلاش می کنم و الان بزرگ 
ترین آرزویم این است که  برای اولین بار در بازی های 

پارالمپیک شرکت کنم.

وزیر ورزش و جوانان خواستار حمایت بیشتر 
مجل�س و دولت از فدراس�یون های ورزش�ی با 

توجه به افزایش شدید قیمت ارز شد.
مس��عود سلطانی فر در مراس��م افتتاح خانه کشتی 
ش��هید صدرزاده که صبح روز)پنج ش��نبه( با حضور 
رییس مجلس شورای اسلامی مورد بهره برداری قرار 
گرفت، با قدردانی از زحمات مس��ئولان فدراس��یون 
کش��تی، گفت: در مکان بسیار مقدسی گرد هم آمده 
ایم تا نتیجه زحمات شبانه روزی چند ماهه مجموعه 
مدیریت کش��تی کش��ور با هدایت دکتر علیرضا دبیر 
ک��ه انصافا در ای��ن مدت ش��بانه روزی کار کردند، را 
شاهد باشیم. بنده ۶ یا ۷ مرتبه در خلال آماده سازی 
این مجموعه به فدراس��یون کشتی آمدم و از نزدیک 

شاهد تلاش های مجاهدانه ایشان و همکارانش بودم. 
زحمت زیادی کش��یدند تا این مکان زیبا برای حفظ 
آبروی ورزش کش��ور و فراهم آمدن زیرس��اخت برای 
کش��تی گیران در راه تاریخ سازی دوباره برای ورزش 

ایران و کشیدن بار سنگین ورزش مهیا شود.
وزیر ورزش افزود: ب��رای آماده کردن این مجموعه 
وزی��ن نزدیک ب��ه ۲۵ میلیارد توم��ان هزینه صورت 
گرف��ت که از مناب��ع مختلف از جمل��ه وزارت ورزش 
تامین ش��د. به همه این عزی��زان و به ویژه آقای دبیر 
خس��ته نباش��ید می گویم و امیدوارم این زحمات در 
مهمترین آوردگاه ورزش جهان به نام المپیک به ثمر 
بنش��یند و کشتی گیران خوب و با انگیزه ما که چند 
مرتبه در اردوهایش��ان نیز حاضر ش��دم، بتوانند برای 
ورزش ای��ران افتخار آفرینی کنند. کش��تی به عنوان 
ورزشی که ریش��ه در تاریخ و فرهنگ کشورمان دارد 
همیشه پرافتخارترین رشته ما در رقابت های جهانی 
و المپیک بوده است. از نسل گذشته که عبدالله موحد 
با ۶ طلای جهان و المپیک پرافتخاترین ورزش��کار ما 
بوده تا حمید سوریان که با ۷ طلای جهان و المپیک 
پرافتخارین ورزشکار ما شده اند. البته نباید حق هادی 
ساعی ضایع شود چرا که با ۲ طلا و یک برنز المپیک 

پرافتخارین ورزشکار ما در المپیک است.

 شرایط نامعلوم پارادوچرخه سوار ایران برای شرکت 
در انتخابی توکیو

مردم از کشتی انتظار دارند همیشه نتایج خوبی بگیرد

وزیر ورزش: ورزش با گرانی ارز نیازمند حمایت بیشتری است

اولین س�رمربی تیم ملی فوتبال ساحلی در واکنش به حواشی 
اخیر این رش�ته و اظه�ارات بازیکنان و مربیان فعلی و گذش�ته 
ای�ن تیم علیه همدیگر گفت: برخی با این ادعا که بنیان گذار این 
رش�ته بوده اند و با وارد کردن اتهام ب�ه دیگران، همه چیز را بهم 

ریخته اند.
فرشاد فلاحت زاده، اولین س��رمربی تیم ملی فوتبال ساحلی ایران و از 
بنیان گذاران این رش��ته ، درباره حواش��ی اخیر در این رش��ته و اتهامات 
مطرح شده از سوی برخی از بازیکنان و مربیان سابق تیم ملی در فضای 
رس��انه ای که با حذف این تیم از جام جهانی همزمان ش��ده است، گفت: 
صحبت ها زیاد اس��ت. برخی با این ادعا که بینان گذار این رش��ته بوده اند 
و اته��ام وارد کردن به دیگران، همه چی��ز را بهم ریخته اند. الان همه در 
حال تخریب یکدیگر هس��تند و مرب��ی و بازیکن جواب هم را می دهند و 
مس��ائلی را باز می کنند که مربوط به زمان حال نیس��ت. ش��ریط طوری 
اس��ت که هر کس��ی می گوید حالا که من نیستم، بگذار همه چیز خراب 
ش��ود. سرمربی س��ابق تیم ملی فوتبال ساحلی با اش��اره به تشکیل تیم 
ملی در اواس��ط دهه ۸۰، گفت: من ۵ تا ۱۰ س��ال از عمرم را گذاش��تم. 
من ش��خصا برای این تیم هزینه ک��ردم و بازیکنانی را به تیم ملی آوردم 
که از بهترین های آس��یا هس��تند. در نهایت تیمی را متشکل از بازیکنان 

جوان و بااستعداد و همینطور برخی بازیکنان شناخته شده، ایجاد کردم. 
در آن دوران بازیکنان��ی مانند روماری��و و مارادونا هم بعد از اتمام دوران 
فوتبالش��ان، فوتبال س��احلی بازی می کردند. وی خاطرنشان کرد: حتی 
در آن مقط��ع به کری��م باقری و خداداد عزیزی هم گفتم که به تیم ملی 
فوتبال س��احلی کمک کنند ام��ا این اتفاق رخ ن��داد. در نهایت چندین 
فوتبال ش��ناخته شده مانند رضا حس��ن زاده، علی میرزا استواری، بهزاد 
داداش زاده محمدرضا مهران پور، عباس جمش��یدیان، احس��ان وجدی و 
... به همراه چندین بازیکن جوان به تیم ملی ملحق ش��دند و مقام س��وم 
آس��یا را کسب کردیم. من دست تنها هم بودم و وظایف سرمربی، مربی، 
بدنس��از، مربی دروازه بان ها و ... را به تنهایی انجام می دادم و توانس��تیم 
مقام سوم مسابقات را به دست بیاوریم. خودم هم بازی می کردم که ۱۰ 
گل به ثمر رس��اندم اما چون محمد احمدزاده بازیکن جوانی بود، تصمیم 
گرفتم عنوان آقای گلی را به بازیکنی بدهند که آینده دارد نه من که ۴۰ 
س��ال از عمرم گذشته بود. فلاحت زاده یادآور شد: برای مسابقات جهانی 
به این نتیجه رسیدیم که یک نفر را به عنوان دستیار به تیم اضافه کنیم. 
در نتیجه بهزاد داداش زاده به عنوان دس��تیار کنار دس��ت من قرار کرد. 
هدف ما در این مس��ابقات هم کس��ب رتبه نبود بلکه به علت فش��ارهای 
فیفا برای تعلیق فوتبال ایران، تصمیم داشتیم با حضور در این مسابقات، 

اوضاع را بهبود ببخشیم. س��رمربی سابق تیم ملی فوتبال ساحلی گفت: 
بعد از گذش��ت ۴ تا ۵ س��ال دیدیم که در فاز مدیریتی ضعیف هستیم و 
به یک مدیر توانمند نیاز داریم. خانم شهریاری به فوتبال ساحلی ملحق 
ش��د که یک ش��یر زن است و یک تنه باعث رنسانس در این رشته شد و 
تیم ملی در جهان به شهرت رسید. اینکه از دستاوردهای او چشم پوشی 
کنی��م، بی انصافی اس��ت. همه در بخش مدیریتی نق��اظ ضعف دارند اما 
باید با انتقاد درس��ت به رفع این موارد کمک کنیم. ما بهتر از ش��هریاری 
نداشتیم و نداریم. من در فدراسیون هم نیستم و از فوتبال ساحلی بیرون 
آم��دم ام��ا باید حقایق را بگویم. الان که تیم مل��ی به جام جهانی نرفته، 
از او انتقاد می ش��ود. تیم ملی فوتبال ما هم با این همه هزینه، مش��خص 
نیس��ت که به جام جهانی برود. وای به حال فوتبال ساحلی که هزینه ای 
ه��م برای آن نکرده ایم. اردوهای این تیم را لغو کردیم و مربی خارجی را 
به علت هزینه بر بودن، کنار گذاشتیم. او درباره انتقادها از عملکرد عباس 
هاشم پور گفت: عباس هاشم پور شاگرد من بود و خیلی ایراد گرفتند که 
چ��را او را ب��ه تیم ملی آوردم. او کاپیتان تیم فوتبال صنعت نفت بود و از 
فوتبال ساحلی شناختی نداشت اما به او آموزش دادیم و در مقطعی هم 
کاپیتان تیم شد. شرایطش خوب و مناسب بود و بعد از حضور در عرصه 

مربیگری، سرمربی تیم ملی شد. 

فلاحتزاده:برخیفوتبالساحلیرابهمریختهاند

رییس فدراس�یون کشتی گفت: ۹۰ درصد موفقیت در انتخابات 
اتحادیه جهانی کشتی مربوط به خود سوریان است و او باید برود 

و رایزنی کند.
علیرضا دبیر در نشس��ت خبری پس از افتتاح س��الن شهید صدرزاده، 
درباره ناکامی عباس جدیدی در انتخابات ش��ورای کش��تی آسیا، اظهار 
ک��رد: جدیدی قطعا رای می آورد. دعوای ما با آن ها بر پس��ت جدیدی 
در ش��ورای کشتی آس��یا بود. از اول می گفتند قطعا عباس را وارد ۷ نفر 
م��ی کنیم. او باید بی��ن ۱۸ تا ۲۰ رای می آورد. بحث ما س��ر دبیرکلی 
جدیدی بود اما آنجا بازی درآوردند.  قرار نبود من به قزاقس��تان بروم اما 
تورلیخانوف گفت این جا اوضاع خطرناک اس��ت و بیا. اوضاع خوب بود تا 
اینکه شب آخر لالوویچ از واتس آپ پیام داد که جدیدی بخاطر دوپینگی 

که چند سال پیش داشته به مشکل خورده است. 
وی افزود: از ش��ب انتخابات هجمه ها ش��روع شد. تورلیخانوف ۷ صبح 
من را به اتاق شیشه ای کشاند و گفت جدیدی انصراف بدهد. گفتم خب 
زودت��ر این حرف ها را می زدید. دقیقا زمانیکه آن دو مزدور پیدایش��ان 
شد این حرف ها را زدند. نمی گویم ما مقصر نیستیم اما ۲۲ رای داشتیم  
تاجیکستان که هم زبان ماست به من پیامک نشان داد که علیه جدیدی 
ش��ب نامه پخش کرده بودند. وی خاطرنش��ان کرد: باید با آن دو مزدور 
توسط ماموران امنیتی برخورد شود. ما فقط در انرژی هسته ای و سیاست 
و اقتصاد مزدور نداریم، در ورزش هم داریم. بعد به دروغ می گویند دبیر 
برای معامله به قزاقس��تان رفته اس��ت، آخر من با این وضعیت پایم بروم 
که معامله کنم؟ رییس فدراس��یون کشتی خاطرنشان کرد: کسانی که از 
اینجا بیرون ش��دند حواسشان باش��د اگر ادامه بدهند می گویم برای چه 

بیرونشان کردم. جایی که مظلوم واقع شوم از حقم دفاع می کنم.

وی درباره میزان حمایت ها از سوریان برای اینکه او نیز مثل جدیدی 
ن��اکام انتخابات اتحادیه جهانی نش��ود و اینکه او در برق��راری ارتباط با 
کش��ورهای مختلف و تس��لط بر زبان انگلیسی دچار مشکل است و شاید 
گزینه مناس��بی نباش��د، گفت: موضوع حمید یک بخشی به ما و بخشی 
دیگر به خود او برمی گردد. جدیدی واقعا فعال بود. سوریان هم باید فعال 
ش��ود. به او گفتم به بلغارس��تان برو. لالوویچ به من گفت آدم های اینجا 
سیاسی رای نمی دهند بلکه رفاقتی رای می دهند. من که بیکار نیستم 
همه س��فرها بروم. خود حمید سوریان باید زحمت بکشد برود. برای چه 
او را معرفی کردیم او ۷ طلای جهان و المپیک دارد. ۸۰ درصد کار خود 
س��وریان است. او واقعا تمایل ندارد اما به او فشار می آورم. خیلی ها مثل 
امیررض��ا خادم و رنگرز آمدند و رای نیاوردند. بحث اصلی خود ش��خص 
است. به من گفتند خودت بیا اما گفتم حمید سوریان شایستگی بیشتری 

از من دارد. مزدوران به لالوویچ گفته بودند سوریان عصبی است! 
دبیر ادامه داد: اگر قرار باش��د همه جا من بروم خب من هم مثل قبلی 

ها می ش��وم. جدیدی واقعا زحمت کش��ید اما یکسری مزدور نگذاشتند 
او رای بی��اورد. جدیدی کلا ۸ م��اه محروم بود خب اگر دوپینگی بود که 
۴ س��ال محروم می ش��د، بعد هم آمد و مدال های جهانی گرفت. درباره 
حمید سوریان هم یک جایی ما هستیم اما خود او نیز باید برود و رایزنی 
کن��د.  یکس��ری آدم بی تقوا می آیند می گویند م��ا آنجا دعوت کردیم. 
خداوکیلی اگر انتخابات فدراس��یون کشتی رای ها را به یک اتاق ببرند و 
ش��مارش کنند ش��ما چیزی نمی گویید؟ من وقتی این موضوع را دیدم 

اعتراض کردم اما گفتند این ۴ نفر مورد اطمینان ما هستند.
رییس فدراسیون کشتی خاطرنشان کرد: بهترین گزینه برای حضور در 
انتخابات هیات رییس��ه اتحادیه جهانی کشتی حمید سوریان است. چند 
کش��تی گیر از کش��تی کام نگرفتند. وقتی عباس جدیدی می خواس��ت 
بیاید خیلی ها از جمله برخی مس��ئولان گفتند جدیدی معرفی نشود اما 
تشخیص من این بود. اولین کشتی گیری که از کشتی کام نگرفت تختی 
بود که نگذاش��تند در کشتی به س��متی برسد. دومین نفر عبدالله موحد 
ب��ود. قبل از انقلاب رفت آمریکا و بع��د هم همانجا ماند. خیلی هم ایران 
دوست است و قبول نکرد سرمربی آمریکا شود. سومی و چهارمی هم من 
و جدیدی بودیم. همه مربی و رییس فدراس��یون شدند من هم آمدم اما 

جدیدی از روزی که رفت کسی حالش را نپرسید. 
وی ادامه داد: جدیدی مال کش��تی اس��ت پس کی باید از کشتی کام 
بگیرد. من از سوریان خواهش کردم بیاید و نایب رییس شود. در اتحادیه 
هم ش��انس دارد اما به شرط ها و شروط ها. مثلا دو بار معلم زبان برای او 
گرفتم اما در نهایت فرار کرد اما همه چیزش را روی تش��ک می گذارد. 
س��وریان چند بار آمده گفته دیگر کاندیدا نباشم اما نگذاشتم. ۹۰ درصد 

کار به خود او مربوط است.

دبیر:کلبودجهکمیتهالمپیکخرجیکسفرماهمنشد!

چشم شاگردان خطیبی به سایر گروه ها
پیروزیمهمتراکتورمقابلالشارجه


